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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  

2021-06-02  

    

 Tid:  18:30  

    

 Plats:  digitalt 

    

 Närvarande:     

Per Lundquist     

Tommy Jonsson 

Fredrik Lindblad 

Joel Edving 

Niklas Faltin 

Tomas Maxe 

Daniel Lindström 

 

Eskilstuna Skidskytte genom Kent Stangvik 

  

  

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Fredrik Lindblad hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

Joel Edving valdes till sekreterare 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Tommy Jonsson 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från konstituerande styrelsemöte 2021-05-05 

godkändes och lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST   

Samverkan med kommunen 

Det finns en länk till detta men enligt uppgift så har det inte kommit något annat än 

en felanmälan.  

Länken har följande adress: https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8 

Men vi vet att det har varit flera störningar som ska ha anmälts via denna länk. 

Koden till grinden vid parkeringen har bytts men inte kommunicerats ut, vilket kan 

ställa till ifall den elektriska bommen inte fungerar, vilket hände i helgen. Måste 

meddelas så att föreningarna vet om eventuellt nya koder. 

   

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Fått lite frågor från en förening kring några fakturor som ska förtydligas till dem. 

Den kredit som skulle vara utställd av kommunen är makulerad och ingen ny 

faktura har kommit för kvartal 2 från kommunen. 

 

 

 

https://forms.gle/DMvSvqNV9gXrxdPT8
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Bokningslistor 

Joel och Tomas ska ta fram en prioriteringslista för vad som ska gälla för bokningar 

och hur man ska hantera eventuella krockar.  

I samband med det så överlämnas också hanteringen av bokningarna till Maxe, 

Skärmen som sitter i paviljongen som man kan se utifrån i det fall man inte har 

nyckel för att komma in.  

 

Mötesrutiner 

Inga ändringar, nästa möte är då ett ordförande möte. 

 

Eskilstuna Skidskytte  

Kent Stangvik presenterade föreningen. Deras mål var att starta upp en förening 

där man bland annat kan skjuta med krutgevär .22lr på skidskytte-mål. 

Det finns endast 3 banor söder om Dalälven som har möjligheten för detta skytte 

De kommer att börja med skjutmomenten eftersom det är det som är viktigast att få 

till. Fysträning och skidträning kan göras på andra platser, men på sikt vill vi och de 

att det finns möjligheter att i alla fall åka rullskidor i någon asfalterad slinga. 

De kommer att ha ett möte med nämnden under juni. 

Styrelsen beslutade enhälligt att ta in Eskilstuna Skidskytte som ny medlem i 

Samskyttet 

 

5 BESLUT OCH PROJEKT     

Avtal med kommunen 

Vi har haft ett möte med kommunen och det var ett bra möte. 

Frågan om hyran och en eventuell hyresreducering är tillbaka hos Mattias Albers. 

Mattias Albers sa att de jobbar med att ta fram ett bra och genomarbetat förslag till 

avtalsutkast som de ska presentera senare, tidpunkten är dock inte satt än. 

Så tills vidare så löper allt på som tidigare till dess att vi hör något annat, både vad 

gäller Munktell och Hugelsta. Mattias A sa att de kommer att ta fram ett bra och 

genomarbetat förslag på avtal 

 

Projekt H-vallen  

Har inte hänt särskilt mycket men de jobbar mera på I/Skogsvallen 

Det är ett nytt möte inplanerat i morgon 3 juni kl 08 för att gå igenom. 

H-vallen ska vara prioriterad och den ska vara klar innan man gör klart 

I/skogsvallen. Vilket kommer att lyftas till entreprenörerna på morgondagens möte.  

 

Projekt skogsvallen  

Se punkten ovan. 

 

Projekt 300 m och SIUS 

Numreringen är inte klar, beror på att det har varit Corona på det företag som har 

jobbet och det är därför som det har dragit ut på tiden. Daniel S har därför pratat 

med något annat företag och de kunde visst ta fram detta men de använder också 

samma företag som sin underentreprenör. Så vi får avvakta detta till dess att 

företaget är klara 

 

IT och Nätverk 

Tomas M och Daniel L kommer att kalla till kommande möten så att det blir korrekt. 

Om det drar ut på tiden så kan vi köpa Microsoft 365 på månads belopp så att vi får 

tillgång till teams. 
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Frågan är utskickad om att få någon att gräva ner fiber i marken från 300 meters till 

älgbanan, vilket är cirka 45 meter och från älg till gris så är det ytterligare cirka 90 

meter. Gräver man så är det lika bra att det lika bra att gräva fram till båda. 

Kolla via ledningskollen om det går någon kabel där så att vi inte gräver av något 

annat. Tomas M och Daniel L har fått en budget på 5 000 för att lösa det och det 

ska vara klart till september. 

Finns planer att sätta upp en accesspunkt till vid 300 meters för att täcka upp 

behovet av nätverk vid den änden 

 

Munktellarenan 

Joel och Maxe är ansvariga från styrelsen för detta område. 

Enligt rykten så vill inte viltmålssektionen vara kvar i Munktell, Joel pratar med dem 

om detta för att få status 

Vi behöver se om det finns något protokoll från flödes protokoll från Munktell efter 

utbytet av fläktar. 

Joel tar fram kalkylen och det informationsbrev som ska gå ut till respektive 

förening som är verksamma i Munktell och skickar till styrelsen för att få eventuella 

synpunkter innan det skickas ut. 

 

Prislista för kommersiell verksamhet 

Finns en framtagen prislista som ska gälla. 

Bifoga den till protokoll 

 

Egenkontroll skjutbanor 

Inget att rapportera 

 

Jaktskytte 

Inget att rapportera 

 

Laptop 

Styrelsen beslutade att köpa in en dator till sekreteraren, budget max 5000. 

I samband med detta så ska det ingå Microsoft 365, månadsabonnemang. 

 

 

6 ÖVRIGT  

Inga övriga frågor.   

 

7 NÄSTA MÖTE      

14 juli enligt tidigare beslut.18:30 plats och sätt bestäms senare. 

 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
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 Vid protokollet      Justeras  

  

  

 Joel Edving     Tommy Jonsson 

  

Ordförande  

 

  

Fredrik Lindblad 


